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ROVA samen met inwoners aan de slag

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 23 november 2020,
Gehoord hebbende de beraadslaging over het Gemeentelijk Grondstoffenplan

Overwegende dat:

 Voor inwoners meer gevraagd wordt om bij te dragen aan het terugdringen van 
restafval;

 De kostenstijging van de ROVA constant blijft in het meerjarig financieel perspectief.

Van mening dat:

 Afval een grondstof is die geld oplevert;
 Met de ROVA als organisatie een prikkel dient te worden besproken en opgenomen 

ten aanzien van efficiëntie bijdragen in het terugdringen van haar eigen kosten en de 
kosten voor inwoners;

 Het belangrijk is te blijven innoveren om bijvoorbeeld tegemoet te komen aan 
ontwikkelingen op het punt van nascheiding.

Verzoekt het College:

 Het uitvoeringscontract met haar verbonden partij ROVA NV te bespreken en te 
onderzoeken waar en hoe ROVA NV haar diensten nog efficiënter en effectiever aan 
de gemeente Zwolle aan kan bieden en de resultaten hiervan op te nemen in een 
aangepast uitvoeringscontract;

 Tevens met ROVA NV af te spreken hoe innovaties met gunstige effecten voor 
inwoners worden gemonitord, evenals landelijke ontwikkelingen op het gebied van 
nascheiding en deze monitoring en ontwikkelingen terug te koppelen aan de Raad.

En gaat over tot de orde van de dag,

Johran Willegers Silvia Bruggenkamp Ruth Stoorvogel
VVD Swollwacht ChristenUnie


